

## Raad van Bestuur VV 8 augustus 2022 om 18.30 via Teams

**Aanwezig :** Jean-Paul De Buyscher, Johan Van Riet, Dirk Cocquyt, Koen Vaneynde, Paul Lagae, Peter Van Speybroeck, Geert De Dobbeleer, Willy Corbeel (verslag)  
**Verontschuldigd :** Koen Hoeyberghs, Frank Desmet (verlof)

### Opvolging punten vorige RvB :

- **Gewijzigde krachtlijnen jeugd : Beslissing :** in het verleden was uniform jeugdcompetitiereglement al goedgekeurd. Nu werden ook de gewijzigde krachtlijnen goedgekeurd met meerderheid tegen minderheid. Koen VE kan namens Volley Antwerpen niet akkoord gaan met deze reglementen maar aanvaardt het resultaat van de stemming en zal hierover nog spreken met de jeugdverantwoordelijke VV.
- **Volley Spike Youth :** er was een communicatie van Joeri aan voorzitters en competitieleiders. JVR vraagt om een gelijkaardige handleiding op te maken als voor het basissysteem. PVS bevestigt dat de persoon die deze maakte de Youthversie uittest en zal hem contacteren voor schrijven van een handleiding. Hij communiceert hierover met Joeri en Geert
- **Transgenders :** JP meldt nog geen info te hebben gekregen van VB en zal verder opvolgen. Voor VV (vraag van PVS) heeft WAC de RvB geïnformeerd over eerdere gevallen en beslissingen. Hij verwijst hierbij naar beslissing RvB van 23 juli 2018 : aanduiding op identiteitskaart bepaalt waar deze persoon mag spelen. Dit geldt niet voor nationale en topsport. Enkel voor VV competities.
- **Ballen :** Geert geeft overzicht van welke ballen zullen kunnen gebruikt worden op de verschillende niveaus in de seizoenen van 2022 tot 2025. Enkel voor Liga is Mikasa de enige bal. Geert neemt dit nog mee naar VB en communiceert dan finale beslissing.
- **Goed bestuur :** JP bevestigt dat er zal worden gewerkt aan verschillende items om de resultaten van 2022 te verbeteren tegen de volgende meting door Sport Vlaanderen. Hierbij zal rekening worden gehouden met de opmerkingen van PL.
- **Initiële aansluitingsprocedure bij TSS :** WAC informeerde hierover via mail.

### 1. Algemeen Directeur Topsport

- Koen verontschuldigd maar heeft info op voorhand doorgestuurd. Er waren geen vragen voor Koen

### 2. Algemeen Directeur Volley Vlaanderen

- **Evolutie trainers :** Geert geeft hierover info. Wordt opgevolgd door Kristof met VTS
- **Nieuw decreet :** Geert zal regelmatig rapporteren over aandachtspunten
- **Overuren personeel :** Geert geeft een overzicht. PVS vraagt dit in een excell tabel te presenteren. Verder wordt gevraagd in functie van welke taken deze werden gepresteerd. In dit verband wordt ook gevraagd om vast te leggen hoeveel % iedereen werkt in welke taak. JVR vraagt hoeveel overuren iedereen al op nam. Geert zal dit verder bekijken.
- **Ledenaantallen :** verschillen tussen traditionele stats uit database en de stats via Power BI. WAC vraagt info over de traditionele stats. Geert doet zelfde over stats uit Power BI. Power BI is te gebruiken via clubondersteuning/clubdashboard.

- **EK2023YT** : Geert meldt dat er een principieel akkoord is met een 3<sup>e</sup> partij (dragen alle kosten van bv vip, logies van ploegen, enz) over het dragen van het financieel risico. Voorwaarden zijn dat er een bijdrage in de onkosten is van de federatie en dat de federatie zorgt voor logistieke steun op het vlak van materiaal en personeel voor wedstrijden en side-events die we zelf organiseren. Er wordt daarom gevraagd nu reeds werk te maken van het inschatten van het personeel dat nodig en wat de daarbij horende loonkost zal zijn. Ook vergelijking met inzet personeel op vorige organisatie van EK is nuttig in dit verband en voor budgetopmaak. Dit moet nog verder worden besproken met VB (overleg morgen samen met overleg over goedgekeurde ballenmerken). Er zal een contract worden opgemaakt met derde partij en ook tussen VV en VB. Beide zullen door VV worden opgesteld en juridisch worden nagekeken (juridisch sluitend maken) om discussies te vermijden. De contracten zullen mede worden nagekeken door Voorzitter en Financieel Beheerder.  
Er worden vragen gesteld vooral i.v.m. het financiële risico. PL vraagt of er een Management Team doorging op 2/8 : Geert bevestigt en zal verslag bezorgen
- JVR stelt vraag over ondersteuning arbitrage : er wordt bekeken of de opleiding van sr's kan doorgaan via modules zoals Kristof nu al gebruikt voor trainersopleidingen. De subsidie die we kregen kan ook voor deze informatisering worden gebruikt.
- DC vraagt naar situatie Twizzit : Geert bevestigt dat een veilige verbinding met onze database werd gecreëerd.

### 3. Secretariaat en Secretaris-Generaal

- Het verslag van de RvB van 11 juli 2022 wordt goedgekeurd
- Bekrachtiging nieuwe effectieve leden : dit ging door via een online stemming voor Eddy Degrave (West Vlaanderen) en Marc Daniels (Limburg). Beide werden aanvaard en maken deel uit van de AV voor hun BLVV.

### 4. Voorzitter :

- **Werking VV** : vergadering VV en BLVV's op 10 september in EVC. JP en JVR werken verder uit en nodigen ook uit
- **Roteren commissies onder bestuurders** : bij een rondvraag is de meerderheid van oordeel dat de aanwezigheid van een bestuurder in een commissie (zonder stemrecht of bepalen hoe er moet gewerkt worden) nuttig kan zijn mits goede afspraken. Er wordt ook gewezen dat het in deze belangrijk is dat de taken van het Management Team verder worden vastgelegd.  
**Beslissing** : JP neemt dit punt mee naar de vergadering van 10/9. Pas daarna zal beslist worden of dit verder gaat en wie waar zal aanwezig zijn. Eventuele wensen kunnen al worden doorgegeven aan de voorzitter.

### 5. Financieel Beheerder :

- Meldt een vergadering met SBB op 23/8 waaraan ook JP en Geert zullen deelnemen. Zal na deze vergadering en op RvB van september informeren over huidige financiële toestand en zal dan binnenkort ook input vragen voor de budgetopmaak.

- **Opvolgen onkostennota's** : stelt voor om indienen en opvolgen van onkostennota's te laten verlopen via volleyadmin. Geert merkt op dat volleyadmin vooral bedoeld is voor leden-en clubadministratie. Hij denkt dat SBB hiervoor een systeem ter beschikking heeft en stelt voor dit op 23/8 te bespreken.  
**Beslissing** : de RvB vind dat deze pistes verder moeten worden onderzocht en uitgewerkt ook met input van de BLVV's waarvoor dit ook nuttig kan zijn.
- **Beach** : meldt de finales volgend weekend in Brussel
- **Documenten** : vraagt het opzetten van een dropbox waarin alle documenten die door de RvB moeten gekend zijn kunnen verzameld worden. Geert meldt dat dit zou kunnen via Teams. Hij vraagt Joeri om hierover meer uitleg te bezorgen.

#### 6. Paul Lagae :

- **Competitie commissie VV** : geen vergadering de laatste tijd. Indien er een uniform competitie reglement moet komen is het tijd om hiervan werk te maken.
- **Competitiehervorming** : PL verduidelijkt dat sport een bevoegdheid is van de gemeenschappen maar hij zeker een voorstander is van een nationale competitie.
- **Beker van België** : inbreng van PL wordt besproken. Na discussie volgende consensus :
  - de trekking dient openbaar en aangekondigd te gebeuren liefst met streaming en via sociale media. Men is van mening dat een tweede trekking na de achtste finales een meerwaarde heeft en kan uitgewerkt tot een evenement.
  - er dienen geen ploegen beschermd te worden
  - tot en met de achtste finales dient de laagste ploeg thuis te spelen, daarna telt de lottrekking
- **Tekst voor reglement van inwendige orde** : dit item vervalt gezien er een tekst van de NOC bij het bondsparket ligt voor nazicht
- **Reeksindeling nationale competitie** : zoals het nu gebeurt dient er gebruik gemaakt te worden van het systeem met geolocaties dat zo dient te werken dat de reeksen steeds worden samengesteld zodat er het minste verplaatsingen nodig zijn. Dit is ook een element in de betrachting om een duurzaam beleid uit te werken in het volleybal.
- **GDPR** : antwoorden van Frank op de vragen van PL afwachten

#### 7. Peter Van Speybroeck :

- **Website** : Peter merkt op dat de website helemaal niet gebruiksvriendelijk en vraagt dat deze inhoudelijk en visueel zou worden verbeterd. Hij is bereid hieraan mee te helpen. WAC biedt ook zijn hulp aan. Geert neemt dit mee naar de communicatieverantwoordelijke en Dieter. Opmerking mogen steeds worden gegeven.

#### 8. Koen Vaneynde : nihil

#### 9. Dirk Cocquyt : nihil

Volgende vergadering : 12 september 2022 om 18.30 via Teams.